
Power electronics
 
1. Scope:The guarantee is for the power electronics from the company DTE-Systems GmbH.
2. Duration: 2 years from date of purchase.
3. Limitations:The warranty is voided if the sealed power electronics are tampered with.
4. In the event of a claim:In the event of a claim you will receive new power electronics.

Fahrzeuggewährleistung 

1. Scope:

 

Die Garantie ist ein zusätzlich zur gesetzlichen Gewährleistung gegebenes Reparaturversprechen des Verkäufers. Die Firma DTE-
Systems GmbH übernimmt eine Gewährleistung für den: Motor, Motormanagment, Kraftübertragung dennoch mit einer 
Höchstentschädigung je Schadensfall bei Fahrzeugen: 

- bis 250 PS nach Tuning   7 500 EUR 
- ab  251 PS nach Tuning 10 000 EUR 

Die Gewährleistung gilt für alle Schäden an den nachstehend bezeichneten Teilen, die innerhalb der Garantiedauer nachweislich 
durch die Leistungselektronik der Firma DTE-Systems GmbH entstanden sind. 

Baugruppe:  Bezeichnung der Teile: 

1.1 Motor Motorblock, Zylinderkopf und -dichtung, alle mit dem Ölkreislauf in Verbindung  stehenden Innenteile, 
Ölwanne mit Öldruckschalter und Ölfiltergehäuse, Anlasser und Anlasserzahnkranz, Lichtmaschine mit 
Regler

1.2 Motormanagement von der Kraftstoffanlage die Teile Einspritzpumpe und Düsen, Kraftstoffpumpe, (Turbolader sind 
ausgeschlossen); die elektronischen Bauteile der Einspritzanlage (außer Sensoren) und die 
elektronischen Bauteile der Zündanlage.  

1.3 Kraftübertragung vom Schalt-/Automatikgetriebe die Teile Getriebegehäuse einschließlich aller Innenteile, 
Drehmomentwandler und Hauptmodul für elektronische Getriebeschaltung bei Automatikgetrieben; 
Achs-/Verteilergetriebe mit Getriebegehäuse einschließlich aller Innenteile; von den 
Kraftübertragungswellen die Kardanwellen, Achsantriebswellen und Antriebsgelenke 

Keine Garantie/ Kostenübernahme besteht jedoch für 

1.4 thciD ,)gnuthcidfpokrednilyZ reßua( negnuthciD ungsmanschetten, Wellendichtringe, Schläuche und 
Rohrleitungen, Zünd- und Glühkerzen, es sei denn, ihr Ersatz ist im Rahmen eines sonstigen, 
ersatzpflichtigen Schadens an einem der in Baugruppe 1.1 genannten Teile technisch erforderlich; 

1.5   Teile, die vom Hersteller nicht zugelassen sind; 
1.6 ilakimehC ,effotstfarK eiw ,effotssfliH dnu -sbeirteB en, Filtereinsätze, Flüssigkeiten, Öle, Fette und 

sonstige Schmiermittel, es sei denn, ihr Ersatz ist im Rahmen eines sonstigen ersatzpflichtigen 
Schadens an einem der in Baugruppe 1.1 genannten Teile zwingend erforderlich 

1.7  ,esongaidrotoM ,uabsuA dnu -niE tesgninuT Fehlersuche, Abschleppkosten und Leistungsmessungen  

2. Bedingungen: 

Folgenden Nachweise müssen im Schadensfall erbracht werden: 

2.1 TÜV Eintragung 
2.2 Einhaltung der vom Fahrzeughersteller vorgeschriebenen Serviceintervalle (Kundendienstheft) 
2.3 Bei Eingriffen in die Leistungselektronik erlischt jeglicher Gewährleistungsanspruch. 
2.4 Fahrzeuge nicht älter als 3 Jahre ab Erstzulassung 
2.5 Das originale Garantieformular muss bei der Firma DTE-Systems GmbH vorliegen und die Durchschrift von der Firma DTE-
 Systems GmbH gestempelt sein. 

Ohne diese Nachweise erlischt jeglicher Gewährleistungsanspruch gegenüber der Firma DTE-Systems GmbH   

3. Dauer: 

Nach Einbau der Leistungselektronik zwölf Monate. 

4. Kilometerbeschränkung: 

Die Gewährleistung gilt ab Einbaudatum der DTE-Systems GmbH Leistungselektronik, bis zu einer Gesamtfahrleistung des 
Fahrzeugs von maximal 100.000 km, bei Smart Fahrzeugen bis maximal 50.000 km. Sollte die Laufleistung des Fahrzeugs früher als 
der zeitliche Ablauf überschritten werden, besteht kein Garantieanspruch. Ausgenommen von der Garantie sind Fahrzeuge die nach 
ihrer Zulassung als Mietwagen, Selbstfahrer-Mietfahrzeuge, Taxen, Fahrschulwagen, Kurier- oder Auslieferungsfahrzeuge eingesetzt
werden oder Verwendung für sportliche Zwecke finden.   

5. Im Schadensfall: 

Die Firma DTE-Systems GmbH muss im Schadensfall unverzüglich schriftlich benachrichtigt werden. Die Reparaturfreigabe und die 
Zusage der Kostenübernahme erfolgen ausschließlich durch die DTE-Systems GmbH. Weitere Ansprüche, insbesondere 
Verbringungskosten, Nutzungsausfallentschädigung, Mietwagenkosten, Kosten der Beseitigung von Schäden an anderen Teilen des 
Fahrzeugs sind ausdrücklich ausgeschlossen. Liegt der Wert einer Austauscheinheit unter den Reparaturkosten, so beschränkt sich
der Garantieanspruch auf diesen Wert einschließlich der Aus- und Einbaukosten. 

Warranty conditions 
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Warranty conditions

Power electronics

1. Scope:The guarantee is for the power electronics from the company DTE-Systems GmbH.
2. Duration: 2 years from date of purchase.
3. Limitations: The warranty is voided if the sealed power electronics are tampered with.
4. In the event of a claim:In the event of a claim you will receive new power electronics. 

Vehicle warranty

1. Scope:
The guarantee is in addition to the statutory warranty on repairs given by the seller. The company DTE Systems GmbH gives a warranty 
for the: engine, engine management system, and transmission, however with a maximum compensation per claim in the case of vehicles:

 - up to 250 hp after tuning: Euro 7 500
 - 251 hp and upwards after tuning: Euro 10 000

The warranty covers all damage to the parts indicated below, which, within the warranty period, can be proven to have been caused by the 
power electronics of the company DTE Systems GmbH.

Assembly:   Description of parts:

1.1 Engine    engine block, cylinder head and gasket, all internal parts related to the oil circuit,
	 	 	 oil	sump	with	oil	pressure	switch	and	oil	filter	housing,	starter	and	starter	ring,	alternator	with
   regulator

1.2 Engine   of the fuel system, the parts of the fuel injection pump and nozzle, fuel pump (turbochargers are excluded);       
management  the electronic components of the injection system (except sensors) and the electronic components       
system   of the ignition system.

1.3 Transmission   of the manual/ automatic gearbox, gearbox housing parts, including all internal parts, torque converter
	 	 	 and	main	module	for	electronic	gear	change	in	automatic	transmissions;	axle	and	final	drive	transmissions
   with gearbox housing including all internal parts; transmission shafts, the drive shafts, axle drive shafts and 
   drive joints
   
No warranty / reimbursement is provided for

1.4  Gaskets (except head gasket), sleeve gaskets, shaft seals, hoses and pipes, spark and glow plugs, unless their replacement is  
	 technically	essential	as	part	of	indemnifiable	damage	to	any	of	the	parts	in	Assembly	1.1;
1.5  Parts which are not authorized by the manufacturer;
1.6  Operating	and	auxiliary	materials,	such	as	fuel,	chemicals,	filter	cartridges,	liquids,	oils,	greases	and	other	lubricants,	unless	 
	 their	replacement	is	essential	as	part	of	indemnifiable	damage	to	any	of	the	parts	mentioned	in 
		 Assembly	1.1
1.7  Tuning kit installation and removal, engine diagnostics, troubleshooting, towing costs, and performance measurements

2. Conditions:
The following documentary proof must be provided in the event of a claim:
2.1  TÜV registration
2.2  Compliance with the manufacturer’s recommended service intervals (service manual)
2.3  Tampering with the power electronics will void any claims under warranty.
2.4  Vehicles	not	older	than	3	years	from	first	registration
2.5 The	original	Warranty	form	must	be	in	DTE	Systems	GmbH	files	and	the	copy	from	DTE	Systems	GmbH	must	be	stamped.

Without this proof, any right to claims under warranty against the company DTE Systems GmbH become invalid.

3. Duration:
Twelve months after installation of the power electronics.

4. Kilometrage limit:
The guarantee is valid from date of installation of the DTE Systems GmbH, power electronics up to a total kilometrage of the vehicle of a 
maximum of 100,000 km; in the case of smart vehicles up to 50,000 km. If the kilometrage of the vehicle is exceeded earlier than the time 
period, there is no right to claims under warranty. The warranty does not apply to vehicles that after registration are used as hire cars, self-
drive hire cars, taxis, driving school cars, courier or delivery vehicles or are used for sports purposes.

5. In the event of a claim:
In	the	event	of	a	claim,	DTE	Systems	GmbH	must	be	notified	in	writing	immediately.	The	authorization	to	undertake	repairs	and	
consent to accept costs is made solely by DTE Systems GmbH. Further claims, in particular
transport costs, compensation for loss of use, rental car costs, costs of remedying damage to other parts of the
vehicle are expressly excluded. If the value of a replacement unit is below the cost of repair, 
the claims under warranty are limited to this value, including the removal and installation costs.
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